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Vragen van het lid Van der Staaij (SGP) en Dik-Faber (ChristenUnie) aan de 
Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het grote aantal 
abortussen waarbij sprake is van financiële redenen (ingezonden 5 september 
2014). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het onderzoek van de Nederlandse Patiënten 
Vereniging (NPV) dat er sprake is van veel onbekendheid onder de bevolking 
met het feit dat er bij veel abortussen sprake is van financiële redenen?1 

Vraag 2
Hoe waardeert u het gegeven dat financiële redenen vaak een rol spelen bij 
de afweging of vrouwen een abortus ondergaan? 

Vraag 3
Is er zicht op hoe het aandeel abortussen waarbij financiële redenen een rol 
spelen zich heeft ontwikkeld sinds de evaluatie van de Wet afbreking 
zwangerschap? Is dit aandeel toegenomen of afgenomen? 

Vraag 4
Deelt u de opvatting dat financiële redenen om een zwangerschap als 
ongewenst te beschouwen in de eerste plaats vragen om financiële oplossin-
gen in plaats van het beëindigen van het leven van deze ongeboren 
kinderen? 

Vraag 5
Welke concrete financiële of andere maatregelen neemt de regering om te 
voorkomen dat financiële redenen vaker een rol gaan spelen bij de afweging 
om tot een abortus over te gaan en zo mogelijk dit aandeel terug te dringen? 

Vraag 6
Op welke wijze draagt de regering eraan bij om te komen tot een evenwichti-
ger beeldvorming over de redenen die er in de praktijk toe leiden dat 
vrouwen tot een abortus overgaan?

1 http://www.npvzorg.nl/nieuws/artikel/artikel/npv-beeld-abortuspraktijk-komt-niet-overeen-met-
werkelijkheid/
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